
 
 

 



 
De vergadering is om 19:40u geopend door de regiovoorzitter die de bezoekers welkom heet.  
 

 
 
Het Kwpn kantoor is gesloten door een rhinopneumonie uitbraak bij enkele hengsten van het 
verrichtingsonderzoek, na een week zal een evaluatie plaatsvinden. 

 
Deze zijn gepubliceerd op de website en worden zonder opmerkingen goedgekeurd. 



 
De begroting is gepresenteerd en besproken door de penningmeester.                                      
Er zijn geen vragen of opmerkingen. 
 

 
 

 
 



 

 
 



 

 
 

 
 
 
 
 



 

 
Remco Zuidam bespreekt in de vergadering de stand van zaken in de fokkerijraad. 
 

 

 



 
 

 



 
 
 
Van Irene Hoeben komt de vraag of inteelt in 2019 wordt behandeld in de fokkerijraad.  
Antwoord=> Er zal geen extra aandacht voor zijn. 
 

 
 



 

 



 

 
 



 

 



 

 
 



 

 



 

 
 
Irene Hoeben wil dit item graag uitgebreider bespreken. Vanwege de agenda van de vergadering 
wordt hier niet op in gegaan. 



 

 
 



 
 

 

 
 



 
Voor 2019 wil het regiobestuur de keuringen aanpassen zodat stamboekopname en centrale 
keuring op 1 dag kan plaatsvinden.  
De vergadering vindt dit een prima plan.  
Een mogelijk nadeel is dat jonge paarden te lang op de trailer/ vrachtwagen staan. 
 
Er is een vraag om de IBOP ook bij deze dag te plannen.  
Helaas is dit niet mogelijk qua tijdsplanning samen met de twee andere evenementen op 1 dag. 
Indien stb en ck samen op een dag goed verloopt is toevoeging van de IBOP iets wat in de 
toekomst misschien ook nog kan. 
Voor 2019 zal de IBOP in dezelfde week als de “fokdag” worden ingepland. 
 
Vraag vanuit de vergadering of stamboekopname na de Ibop voor jonge paarden te veel is?  
De inspecteurs zien geen probleem, de paarden hoeven alleen aan de hand op te stellen en 
stappen en draven op het straatje. Dit is minimale inspanning voor het paard. 
 

 
Adrie van Oerle vraagt aan kandidaat Monique van Summeren om zich voor te stellen aan de 
vergadering. Daarna wordt zij per acclamatie benoemd in het bestuur. 
 
Voor de benoeming van de nieuwe voorzitter neemt Linda van Engelshoven het woord. 
Adrie van Oerle en Henk Coenen zijn aftredend en herkiesbaar.  
De vergadering gaat hiermee akkoord.   
Het bestuur draagt Adrie van Oerle voor als regiovoorzitter. Ook dit is met een applaus beloond.  
Adrie van Oerle bedankt de vergadering voor het vertrouwen en stelt zich als doel om de jeugd te 
betrekken bij de KWPN fokkerij in zijn bestuursperiode.  
 
 



 
Voorzitter Adrie van Oerle richt het woord tot Marie José Dorgeloos en bespreekt en prijst middels 
onderstaande presentatie de KWPN loopbaan van haar. Als dank voor haar inzet en toewijding 
wordt haar een kunstwerk overhandigd (Merrie met veulen) 
 

 



 

 
 

 



 
 

 
 
 



 
 
 

 



 
 

 



 
 

 
 



 
 
Jeu Sturme maakt gebruik van de rondvraag. De recente problemen bij het KWPN zijn uitvoerig 
besproken in de media, maar de leden worden slecht geïnformeerd.   
Namens het KWPN bestuur is Andries van Daalen aanwezig om vragen te beantwoorden.   
Hij bespreekt de afgelopen periode en de huidige stand van zaken.  
 
Irene Hoeben vraagt waarom het lineair scoreformulier online niet beschikbaar is. => Technisch is 
dit nog niet mogelijk. Men verwacht dit binnenkort op te lossen. 
 
Ton Michiels vraagt nogmaals om keur-, elitepredikaat mogelijk te maken bij de IBOP net zoals bij 
de EPTM .  
 
Sjaak Veltmans zou het fijn vinden als bij de thuiskeuring ook de galop mee genomen kan worden 
in de beoordeling. Dit is niet mogelijk omdat er niet overal goede omstandigheden zijn om deze te 
kunnen beoordelen. (Geen goede bodem)  
 

 
Na de rondvraag wordt de officiële vergadering gesloten en komen twee bevlogen sprekers aan 
het woord over de KWPN fokkerij. Als leidraad zijn hun enkele stellingen ter beschikking gesteld. 











 
 
 
Het intermezzo met Ab en Joop was zeer geslaagd.  
Na een bedankje aan hun wordt de avond besloten met een gezellige borrel.  
Daarbij was gelegenheid om persoonlijk afscheid te nemen van Marie- José Dorgeloos. 
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